
PROTOKÓŁ NR 4/2021 

WSPÓLNE POSIEDZENIE KOMISJI STAŁYCH  

I KOMISJI REWIZYJNEJ 

z dnia 28.07.2021 roku 

 

 Posiedzenie Komisji Wspólnych odbyło się stacjonarnie w Sali Posiedzeń Urzędu 

Miejskiego w Głogówku dnia 28 lipca 2021 roku.  Obrady rozpoczęto o godzinie 8:00.  

W posiedzeniu wzięli udział następujący radni:  

1. Marcin Kus 

2. Józef Kowaś 

3. Tomasz Nosol 

4. Róża Zgorzelska 

5. Mariusz Wdowikowski 

6. Joachim Sobek 

7. Jan Hojdem 

8. Bernard Dembczak 

9. Piotr Samson 

10. Bogusława Poremba 

11. Grzegorz Thiel 

12. Tadeusz Wrona 

Pozostałymi członkami, którzy wzięli udział w posiedzeniu byli:  

• Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku – Jerzy Kunert 

 

               Posiedzenie Komisji otworzył i przeprowadził Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Finansów, Inwestycji i Remontów Mariusz Wdowikowski, który przywitał zgromadzonych 

i przedstawił proponowany porządek obrad:  

1) Otwarcie Komisji Wspólnej. 

2) Stwierdzenie quorum. 

3) Ustalenie porządku obrad. 

4) Zaopiniowanie wniosku w sprawie poszerzenia strefy płatnego parkowania  

w Głogówku o ulice Wodną. 

5) Wolne wnioski i zapytania.  

6) Zakończenie Komisji Wspólnej. 

 



Ad. 3 Ustalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania: 

8 za/0 przeciw/0 wstrzymuje się 

Porządek obrad przeszedł jednogłośnie. 

Na posiedzenie Komisji dołączył Radny Tadeusz Wrona, Radna Bogusława Poremba i Radny 

Tomasz Nosol. Stan obecnych radnych 11 / 14. 

 

Ad. 4. Zaopiniowanie wniosku w sprawie poszerzenia strefy płatnego parkowania  

w Głogówku o ulice Wodną. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wdowikowski poinformował o negatywnej 

opinii Komisji Budżetu, Inwestycji, Finansów i Remontów.  

Pozostali radni wymienili swoje spostrzeżenia co do poszerzenia strefy parkowania.  

Nawiązała się dyskusja. 

 

Na salę poproszono pracownika merytorycznego ds. drogownictwa Pawła Gacka, który 

przedstawił szacunkowe koszty montażu i zakupu dwóch parkometrów znajdujących się na 

rynku celem zobrazowania szacunkowego kosztu poszerzenia strefy płatnego parkowania.  

 

Na posiedzenie Komisji dołączył Radny Joachim Sobek. Stan obecnych radnych 12 / 14. 

 

Radni podsumowując swoją dyskusję ocenili wniosek wnioskodawcy negatywnie, wskazując 

jako powód: wysokie względy ekonomiczne przystosowania ulicy do strefy płatnego 

parkowania. Jako alternatywą wskazano wykup zajęcia pasa drogowego. 

 

Przystąpiono do głosowania wniosku opiniując go negatywnie. 

 

Wyniki głosowania: 

12 za/0 przeciw/0 wstrzymuje się 

Wniosek został jednogłośnie odrzucony. 

 

Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kunert poinformował o wniosku Radnej Róży 

Zgorzelskiej, który wpłynął do Biura Rady. Przystąpił do jego odczytania. 

Radny Grzegorz Thiel stwierdził, że Radni nie zarządzają mieniem gminnym i pismo nie 

powinno być skierowane do Rady Miejskiej.  



Radna Róża Zgorzelska poinformowała, że pismo miało na celu, aby zaapelować do burmistrza 

o niesprzedawanie nieruchomości w Biedrzychowicach. Wskazując, że Rada Miejska ma 

prawo zająć swoje stanowisko w tym temacie i tego od rady oczekuje. 

 

Ad. 6. Zakończenie posiedzenia Komisji Wspólnych. 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Komisji 

Budżetu, Inwestycji, Finansów i Remontów  

Mariusz Wdowikowski 

  

 

Protokolant 

Aleksandra Makówka 

 

 


